

## **ທຶນສະໜັບສະໜູນດ້ານສິລະປະຈາກ ຄະນະສິລະປະລະດັບພາກພື້ນຂອງເມືອງ**

ຄະນະສິລະປະລະດັບພາກພື້ນຂອງເມືອງ (Metropolitan Regional Arts Council, MRAC) ແມ່ນອົງການທີ່ບໍ່ຫວັງຜົນກຳ ໄລທີ່ບໍລິຫານການສະໜອງທຶນໃຫ້ແກ່ບັນດາອົງກອນ ແລະ ກຸ່ມທີ່ໃຫ້ການສະໜັບສະໜູນ ດ້ານສິລະປະໃນ 7 ເຂດປົກຄອງ (ເຂດປົກຄອງ Anoka, Carver, Dakota, Hennepin, Ramsey, Scott, Washington) ແລະ ນັກສິລະປະທີ່ອາໄສ ຢູ່ໃນຂົງເຂດນີ້.

ປີທີ່ຜ່ານມາ MRAC ໄດ້ສະໜັບສະໜູນທຶນຊ່ວຍເຫຼືອຫຼາຍກວ່າ 600 ຢ່າງໃຫ້ແກ່ກຸ່ມ ແລະ ນັກສິລະປະທີ່ມາຈາກຫຼາຍພື້ນຖານ. ຜູ້ຮັບການຊ່ວຍເຫຼືອລ້າປະກອບມີກຸ່ມທີ່ບໍ່ມີປະຫວັດການຂຽນໂປຼແກຼມ ແລະ ບໍ່ມີພະນັກງານທີ່ໄດ້ຮັບຄຳຈ້າງ, ບໍ່ຫວັງຜົນກຳ ໄລໃຫຍ່ພ້ອມດ້ວຍໂຄງການສິລະປະຂະ ໜາດນ້ອຍ ແລະ ອົງການບໍ່ຫວັງຜົນກຳ ໄລດ້ານວັດທະນະທຳທີ່ມີພະນັກງານຈຳນວນໜຶ່ງ ແລະ ຂຽນໂປຼແກຼມຕະຫຼອດປີ.

ມີສາມໂຄງການຊ່ວຍເຫຼືອລ້າຈາກ MRAC ໃນງົບປະມານສົກປີ 2021 (ວັນທີ 1 ກໍລະກົດ, 2020 - 30 ມິຖຸນາ, 2021).

- **ລາງວັນການຕອບສະໜອງ ທຶນເທົ່າທຽມກັນ** ເພື່ອການສະໜັບສະໜູນສູງເຖິງ \$2500 ກຸ່ມ ຫຼື ອົງການຈັດຕັ້ງທີ່ນຳພາໂດຍຄົນສ່ວນໃຫຍ່ເປັນຄົນຜິວດຳ, ຄົນພື້ນເມືອງ, ຄົນສີຜິວ (Black, Indigenous, People of Color, BIPOC), ຄົນພິການ (People with Disabilities, PWD) ແລະ/ຫຼື ເລສເບຣຽນ, ເກ, ກະເທີຍ, ຄົນປ່ຽນເພດ, ຄົນມີເພດແປກປະຫຼາດ, ຄົນມີຫຼາຍເພດ, ຄົນບໍ່ມີເພດ/ຜູ້ອາຍຸສູງ, ບຸກຄົນສອງວິນຍານ (LGBTQIA2+). ເງິນຊ່ວຍເຫຼືອເຫຼົ່ານີ້ແມ່ນມີໃຫ້ແກ່ກຸ່ມທີ່ມີ ຕຳ່ສຸດທີ່ 3 ຄົນໃນການເປັນຜູ້ນຳພາ. ໂຄງການສຳລັບກອງທຶນຊ່ວຍເຫຼືອລ້າເຫຼົ່ານີ້ສາມາດນຳໃຊ້ໄດ້ໃນຫຼາຍຮູບແບບ, ແຕ່ຕ້ອງການສະໜອງການເຂົ້າເຖິງສິລະປະໃຫ້ກັບຜູ້ທີ່ຢູ່ໃນເຂດ 7 ເຂດປົກຄອງ.
- **ລາງວັນ ການສະໜັບສະໜູນແບບຍືດຫຍຸ່ນ** ສູງເຖິງ \$15,000 ໂດລາແກ່ກຸ່ມ ຫຼື ອົງການຈັດຕັ້ງທີ່ມີຜູ້ນຳຢ່າງໜ້ອຍ 3 ຄົນໃນການເປັນຜູ້ນຳ. ໂຄງການສຳລັບກອງທຶນຊ່ວຍເຫຼືອລ້າເຫຼົ່ານີ້ສາມາດນຳໃຊ້ໄດ້ໃນຫຼາຍຮູບແບບ, ແຕ່ຕ້ອງການສະໜອງການເຂົ້າເຖິງສິລະປະໃຫ້ກັບຜູ້ທີ່ຢູ່ໃນເຂດ 7 ເຂດປົກຄອງ.
- **ກອງທຶນຂັ້ນຕອນຕໍ່ໄປ** ໄດ້ຮັບລາງວັນ ສູງເຖິງ \$5000 ສຳລັບນັກສິລະປະແຕ່ລະຄົນໃຫ້ທຶນເພື່ອຊ່ວຍໃນການພັດທະນາໃນອາຊີບໃຫ້ກ້າວໜ້າ. ນັກສິລະປະຕ້ອງມີອາຍຸຢ່າງໜ້ອຍ 18 ປີ ແລະ ເຄີຍເປັນຜູ້ຢູ່ອາໄສຂອງເຂດ 7 ປົກຄອງເປັນເວລາຢ່າງໜ້ອຍ 6 ເດືອນກ່ອນກຳນົດ. ນັກສິລະປະທີ່ໄດ້ຮັບທຶນຂັ້ນຕອນຕໍ່ໄປໃນການຝຶກຊ້ອມຫຼາຍວິຊາດ້ານສິລະປະ.

ລາງວັນການຊ່ວຍເຫຼືອທັງໝົດທີ່ MRAC ສ້າງຂຶ້ນແມ່ນເຮັດຜ່ານຂັ້ນຕອນການທົບທວນ ຄະນະທີ່ສະມາຊິກຂອງຊຸມຊົນສິລະປະໄດ້ອ່ານ ແລະ ຕີລາຄາໃບສະໝັກໂດຍຖືກກຳນົດ ໄວ້ໃນ.

ຄຳແນະນຳກ່ຽວກັບການຊ່ວຍເຫຼືອ, ລາຍລະອຽດກ່ຽວກັບການມີສິດໄດ້ຮັບ, ວັນທີກຳ ນົດເວລາ ແລະ ໃບສະໝັກແມ່ນລົງໃນເວບໄຊທ໌ [www.mrac.org](http://www.mrac.org).

ສຳລັບການສະໜັບສະໜູນເພີ່ມເຕີມ, ຜູ້ອ່ານວຍການໂຄງການ MRAC ສາມາດປຶກສາຫາລືກ່ຽວກັບແນວຄວາມຄິດຂອງໂຄງການ ແລະ ການມີສິດໄດ້ຮັບ ຫຼື ຕອບ ຄຳຖາມໃດໆ. ຖ້າທ່ານຕ້ອງການເອກະສານທີ່ຖືກແປແລ້ວ ຫຼື ມີຄວາມຕ້ອງການໃນການເຂົ້າເຖິງ, MRAC ຍິນດີທີ່ຈະໃຫ້ຄວາມສະດວກດັ່ງກ່າວໂດຍແຈ້ງການພາຍໃນໜຶ່ງອາທິດ. ກະລຸນາຕິດຕໍ່ພວກເຮົາທີ່ [mrac@mrac.org](mailto:mrac@mrac.org).